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　　1、亲爱的，圣诞节快乐！我会让我的爱陪你慢慢的老去，直到地老天荒我的心也不变。
　　Merry Christmas, my dear! I will let my love grow old with you, until the end of time, my heart will never change.
　　2、风中飞吻，短语传情，圣诞老人跨越千里，传递我们的爱情，圣诞老人作证，爱你一万年。
　　The wind kisses, phrases, Santa Claus across thousands of miles, to convey our love, Santa Claus as a witness, love you for 10,000 years.
　　3、新千年的平安夜与你相守一生一世！让圣诞老人装下我们两颗真挚的心，相知相伴今生！
　　Christmas Eve in the new millennium will be with you forever! Let Santa Claus pack our two sincere hearts, know each other and live this life together!
　　4、愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖你一年中的每个日日夜夜，就如你的笑容时时刻刻充满我的心田！
　　May the bright and festive Christmas candlelight warm you every day and night of the year as your smile fills my heart all the time!
　　5、听，圣诞老人的铃声，快去看看啊，怎么这么快就回来了，什么，倒垃圾的，别太急哦！
　　Listen, Santa Clauss bell, go and see, how come back so soon, what, take out the garbage, dont be too hasty!
　　6、愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞，高高兴兴过新年！
　　May the bright and festive glow of Christmas candle warm the days all the year through! Hope you will have a wonderful time enjoying Christmas Day and wish you a New Year that is happy in every way!
　　7、随着随圣诞节的到来，向爸妈说一声：永远平安。让这向祥和的旋律，伴你们度过一生！
　　With the advent of Christmas, I said to my parents, \"always safe.\" Let this peaceful melody accompany you through your whole life!
　　8、因为有爱，生活变成幸福。因为有你，这个圣诞变得快乐。
　　Because of love, life turns into happiness. Because of you, this Christmas is happy.
　　9、平安夜请给我与你共度的机会，小小的要求能满足我吗？
　　Christmas Eve, please give me the opportunity to spend with you. Can small requests satisfy me?
　　10、亲爱的圣诞节快乐，你知道我是谁吗？这个问题对你来说也许不重要，但对我很在意哦。
　　Dear, Merry Christmas, do you know who I am? This question may not be important to you, but I care about it very much.
　　11、第一个想到的是你，第一个爱你的是我，让我们第一次在一起过圣诞节，圣诞节快乐，宝贝！
　　The first thing I think of is you. The first thing I love you is me. Lets spend Christmas together for the first time. Happy Christmas, baby!
　　12、当我在触碰着冰冷的键盘，我犹豫着你，遥远的回忆淌在我的泪滴，只有默默祝你圣诞快乐！
　　When I touch the cold keyboard, I hesitate you, distant memories flow in my tears, only silently wish you a merry Christmas!
　　13、懂得享受，懂得分享，生活中有数不完的美好！朋友们，欢愉起来吧，圣诞节快乐！
　　Know how to enjoy, how to share. There are countless beautiful things in life. Happy, Merry Christmas, my friends!
　　14、传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意！
　　Warm hearted wishes for an old fashioned Christmas and a happy New Year filled with all your favorite things!
　　15、平安夜我们去聚餐，圣诞夜我们去唱歌，狂欢夜我们去蹦迪。我要我们在一起！
　　Christmas Eve we go to a dinner party, Christmas Eve we go to sing, carnival night we go to disco. I want us to be together!
　　16、在这个雪花纷飞的日子，但愿我的祝福能驱走窗外的寒冷，祝你圣诞快乐平安到永远！
　　On this snowy day, I wish my best wishes can drive away the cold outside the window. I wish you a happy and safe Christmas forever!
　　17、圣诞节又要到了，希望今年的圣诞节能和我爱的人一起过。想问你，你愿意当我爱的人吗？
　　Christmas is coming again. I hope this years Christmas will be with my loved ones. I want to ask you, are you willing to be the person I love?
　　18、深深祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在你的心田，祝你圣诞快乐，新年幸福！
　　Deep wishes, silk friendship, string of miss, into a gift, stay in your heart, wish you a Merry Christmas and a Happy New Year! uuuuuuuuuuu
　　19、让我们把圣诞的钟声传播四方，也让我们把友爱和赞美洒向人间。
　　Lets spread the bell of Christmas and spread our love and praise to the world.
　　20、白雪儿飘飘，鹿铃儿敲敲，甜蜜的平安夜又来到。小手儿摆摆，舞姿儿漫漫，快乐的多美好！
　　The white snow is floating, the deer bell is knocking, and the sweet christmas eve is coming. Small hands swing, dance long, happy how beautiful!
　　21、圣诞快乐！并不是只在特别的日子才会想起你，但是圣诞节的时候一定会让你收到我的祝福！
　　Merry Christmas! Its not only on special days that I think of you, but Christmas will surely bring you my blessings!
　　22、我已炼成缩小功，会在圣诞晚上缩小到我所牵挂的人袜子里向你问候：圣诞快乐！
　　Ive succeeded in miniaturization, and will shrink down to greet you in the socks of the people I care about on Christmas Eve: Merry Christmas!
　　23、爱是无声的，情是永恒的。飞雪飘然的圣诞节，宝贝，我们的心是相拥的！
　　Love is silent, love is eternal. Christmas in the snow, baby, our hearts are embraced!
　　24、圣诞节上我家吃饭去，一定要去啊──饭管够，酒菜自备！
　　I must go to my house at Christmas. I must go there!
　　25、圣诞，有圣诞老人，有你也有我，在这日子里，我想对你说，世上你最美，在今生我最爱你！
　　Christmas, Santa Claus, you and I, in this day, I want to say to you, you are the most beautiful in the world, I love you most in this life!
圣诞祝福语中英文版 篇2
　　1. 献上令你开心的圣诞祝福，我的好友。
　　A Christmas greeting to cheer you， my good friend.
　　2. 值此圣诞佳节，献上我对你所有的爱。
　　On this Christmas， give all my love to you.
　　3. 祝圣诞平安，新年中有意想不到的收获!
　　Wishing you a blessed Christmas and a New Year filled with happy surprises.
　　4. 今年我们要在王平家过圣诞，欢迎你也来!
　　We will be having Christmas at wang pings this year. You are welcome to join us!
　　5. 在这24号的晚上，煮两个鸡蛋，我吃一个，送给你的就是一个圣诞，祝你节日快乐!
　　On the evening of the 24th，cook two eggs，I eat one，for you is a Christmas，I wish you a happy holiday!
　　6. 你的平安是我的愿望，你的真心是我的幸福，而我给你的礼物是我一生的祝福!圣诞节快乐!
　　Your peace is my desire，your heart is my happiness，and my gift to you is the blessing of my life! Merry Christmas!
　　7. 愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
　　May the Christmas candle bring you peace and joy， wish your Christmas and New Year filled with love.
　　8. 在这圣洁的节日，给我的至爱送上一句简单的祝福：圣诞快乐!
　　In this holy festival， give my beloved on a simple wish： merry Christmas!
　　9. 愿圣诞之光普照你的每一个日子，愿阳光鲜花洒满你的人生旅程!
　　May the Christmas light shines on you every day， may the sun flower asperses full your life journey!
　　10. 这是我发给你的三天后的信息，别偷看哦，叫你别看，还看，祝你圣诞快乐!
　　This is information I sent to you three days later， dont peep oh， call you dont look， look， also wish you a merry Christmas!
　　11. 敬祝圣诞，恭贺新喜。
　　Merry Christmas and a happy New Year.
　　12. 你怎么才起啊，快睁大眼睛，昨天夜里我爬上你的床，在你枕头下藏了一件很特别的礼物哦!
　　How do you to begin，quick zheng big eyes，last night I climb on your bed，hide under your pillow with a very special gift!
　　13. 每一朵雪花飘下，每一个烟火燃起，每一秒时间流动，每一份思念传送。都代表着我想要送你的每一个祝福!
　　Each snowflakes float，each is burning fireworks，every second time flow，each esents I want to send you a blessing!
　　14. 圣诞树上耀眼的彩灯，那是我祈祷你平安一生，圣诞夜里优扬的钟声，那是我祝福你快乐一生.
　　Bright lights on the Christmas tree，that was，I pray you peace life optimal Yang on the night of Christmas bell，that is my wish you a happy life.
　　15. 这个迷人的圣诞，你躲在家里生蛋蛋，生了一堆恐龙蛋，还有一只小鸡蛋。猪，生蛋快乐!
　　This charming Christmas，you hide in the home have balls，gave birth to a pile of dinosaur eggs，and a little ，raw egg is happy!
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　　Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.
　　恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
　　Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.
　　恭贺新禧，万事如意。
　　With very best wishes for your happiness in the New Year.
　　致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
　　Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.
　　请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
　　May the coming New Year bring you joy, love and peace.
　　愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
　　Wishing you happiness during the holidays and throughout the New Year.
　　祝节日快乐，新年幸福。
　　A happy New Year to you.
　　恭贺新年。
　　Mom and Dad: Thank you for everything this holiday season!
　　爸爸妈妈：值此佳节，感谢您们所给予的一切。
　　Ill be home to enjoy this New Year with you.
　　我将回家与你们共度佳节。
　　A present from me is on the way. Hope youll like it.
　　寄上一份礼物，希望你们会喜欢。
　　I wish I were home for the holidays.
　　但愿我能回家共度佳节。
　　Thinking of you at New Years time.
　　佳节，我想念你们。
　　Best wishes from Mark, Janet and the kids.
　　马克、珍妮特和孩子们，谨呈最诚挚的祝福。
　　Warmest thoughts and best wishes from your daughter.
　　寄上无限的思念和最美好的祝愿，你们的女儿。
　　Seasons greetings from Xiao Li and Ming Ming.
　　献上小丽和明明的节日问候。
　　A holiday wish from your son Tom.
　　寄上佳节的祝福，你们的儿子汤姆敬上。
　　May you have the best season ever.
　　愿你过个最愉快的`节日。
　　A New year greeting to cheer you from your daughter.
　　愿女儿的祝福带给您欢乐。
　　Happy New year to the worlds best parents!
　　祝世界上最好的父母节日快乐!
　　Seasons greetings to my dearest parents!
　　祝我最亲爱的父母节日愉快!
　　Please accept my seasons greetings.
　　请接受我节日的祝贺。
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